
Br.0012.3.11.2021         

Protokół Nr 34/21 
z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, 

Sportu i Rekreacji oraz Rodziny, Zdrowia, Promocji Miasta i Współpracy  
ze społecznościami Lokalnymi Rady Miasta Bielsk Podlaski 

z dnia 20 grudnia 2021 r. 
 

Posiedzenie Komisji odbyło się w budynku przy ul. M. Kopernika 3 (sala II piętro) w godzinach 
11:30 – 14:00. Obecni byli: Przewodnicząca Komisji – Eugenia Kruk, Wiceprzewodniczący 
Komisji Włodzimierz Borowik, Członkowie Komisji: Paweł Bierżyn, Krzysztof Grodzki, 
Krzysztof Grygoruk, Danuta Karniewicz, Iwona Kołos, Romuald Margański, Piotr 
Ostaszewski, Artur Maciej Żukowski (lista obecności radnych na posiedzeniu komisji stanowi 
załącznik nr 1 do papierowej wersji protokołu). W posiedzeniu uczestniczyli (on-line): 
Burmistrz Miasta Jarosław Borowski, Zastępca Burmistrza Miasta Bożena Zwolińska, 
Sekretarz Miasta Tamara Korycka oraz Skarbnik Miasta Anna Szkoda.  
 

Dotyczy punktu nr 1 

Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk otworzyła posiedzenie komisji i powitała wszystkich 
zebranych. Następnie poprosiła o potwierdzenie obecności za pomocą przycisku kworum. 
Poinformował, że na tę chwilę obecna jest 8 radnych. 
 
Dotyczy punktu nr 2 

Ustalenie porządku posiedzenia Komisji.  
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk poinformowała, że obecny punkt dotyczy ustalenia 
porządku obrad. Następnie odczytała proponowany porządek posiedzenia podany  
w zawiadomieniu. 
 
 Porządek posiedzenia:  
1. Otwarcie posiedzenia.  

2. Ustalenie porządku posiedzenia Komisji.  

3. Przyjęcie Protokołu Nr 33/21 z posiedzenia Komisji w dniu 23 listopada 2021 r.  

4. Rozpatrzenie materiałów przedkładanych pod obrady sesji Rady Miasta Bielsk Podlaski.  

5. Opracowanie planu pracy Komisji na 2022 r.  

6. Dyskusja, wolne wnioski, sprawy różne.  
 
Głosowano w sprawie: 
Ustalenie porządku posiedzenia Komisji..  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
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Paweł Bierżyn, Włodzimierz Borowik, Krzysztof Grygoruk, Eugenia Kruk, Romuald Margański, 
Piotr Ostaszewski, Artur Maciej Żukowski 
BRAK GŁOSU (1) 
Danuta Karniewicz 
NIEOBECNI (2) 
Krzysztof Grodzki, Iwona Kołos 

O godz. 11:32 do grona obradujących dołączył radny Krzysztof Grodzki.  

Dotyczy punktu nr 3 

Przyjęcie Protokołu Nr 33/21 z posiedzenia Komisji w dniu 23 listopada 2021 r. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
 
W związku z tym, ze do grona obradujących dołączyła jedna osoba poprosiła o potwierdzenie 
obecności za pomocą przycisku kworum. Poinformował, że na tę chwilę obecnych jest 9 
radnych. 
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie 
przyjęcie protokołu. 

Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie 
przyjęcie protokołu. 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie Protokołu Nr 33/21 z posiedzenia Komisji w dniu 23 listopada 2021 r..  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Paweł Bierżyn, Włodzimierz Borowik, Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, Danuta 
Karniewicz, Eugenia Kruk, Romuald Margański, Piotr Ostaszewski, Artur Maciej Żukowski 
NIEOBECNI (1) 
Iwona Kołos 
 
O godz. 11:35 do grona obradujących dołączył radny Krzysztof Grodzki.  

Dotyczy punktu nr 4 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Ochrony Środowiska dla miasta Bielsk 
Podlaski na lata 2022-2025 z uwzględnieniem perspektywy do roku 2029. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
Powiedziała, co zostało zawarte w przedkładanym dokumencie.   
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W związku z tym, że do grona obradujących dołączyła jedna osoba poprosiła o potwierdzenie 
obecności za pomocą przycisku kworum. Poinformował, że na tę chwilę obecnych jest 10 
radnych. 
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie 
przyjęcie uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Ochrony Środowiska dla miasta Bielsk 
Podlaski na lata 2022-2025 z uwzględnieniem perspektywy do roku 2029.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Włodzimierz Borowik, Krzysztof Grodzki, Danuta Karniewicz, Eugenia Kruk, Romuald 
Margański 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 
Paweł Bierżyn, Krzysztof Grygoruk, Iwona Kołos, Piotr Ostaszewski, Artur Maciej Żukowski 
 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta Bielsk Podlaski w 2022 r. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie 
przyjęcie uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta Bielsk Podlaski w 2022 r..  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Paweł Bierżyn, Włodzimierz Borowik, Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, Danuta 
Karniewicz, Iwona Kołos, Eugenia Kruk, Romuald Margański, Piotr Ostaszewski, Artur Maciej 
Żukowski 
 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości 
położonych przy ul. 3 Maja na rzecz Bielskiego Domu Kultury w Bielsku Podlaskim. 
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Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
 
Członek Komisji Danuta Karniewicz powiedziała, że my oddajemy to co jest na mapce 
zaznaczone na czerwono – zapytała co tam się mieści? 
 
Burmistrz Miasta Jarosław Borowski powiedział, że tak jak widać na rysunkach jest kawałek 
namalowany jednym kolorem i to jest użytkowanie wieczyste gdzie kiedyś stało dawne Kino 
Znicz, a teraz znajduje się sala widowiskowo kinowa Bielskiego Domu Kultury i to jest 
przekazanie użytkowania wieczystego, natomiast pozostały teren to teren gdzie znajdują się 
parkingi i siłownia na świeżym powietrzu. To zadanie było realizowane z Urzędu 
Marszałkowskiego, jako rewitalizacja. W zakazu z tym, że Bielski Dom Kultury był 
realizatorem tej inwestycji, tak została podpisana umowa to siłą rzeczy, trzeba proceduralnie 
przekazać im własność nieruchomości, na którą oni ponieśli nakłady.  
 
Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie 
przyjęcie uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości 
położonych przy ul. 3 Maja na rzecz Bielskiego Domu Kultury w Bielsku Podlaskim..  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Paweł Bierżyn, Włodzimierz Borowik, Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, Danuta 
Karniewicz, Iwona Kołos, Eugenia Kruk, Romuald Margański, Piotr Ostaszewski, Artur Maciej 
Żukowski 
 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2022. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodnicząca Komisji poddał pod głosowanie przyjęcie 
uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2022.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Paweł Bierżyn, Włodzimierz Borowik, Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, Danuta 
Karniewicz, Iwona Kołos, Eugenia Kruk, Romuald Margański, Piotr Ostaszewski, Artur Maciej 
Żukowski 
 
Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę w sprawie wysokości i zasad ustalania oraz 
rozliczania dotacji celowej dla podmiotów prowadzących żłobki lub kluby dziecięce na 
terenie Miasta Bielsk Podlaski, w tym określenia kategorii dzieci na które przyznawana jest 
dotacja. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodnicząca Komisji poddał pod głosowanie przyjęcie 
uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę w sprawie wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania 
dotacji celowej dla podmiotów prowadzących żłobki lub kluby dziecięce na terenie Miasta 
Bielsk Podlaski, w tym określenia kategorii dzieci na które przyznawana jest dotacja..  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Paweł Bierżyn, Włodzimierz Borowik, Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, Danuta 
Karniewicz, Iwona Kołos, Eugenia Kruk, Romuald Margański, Piotr Ostaszewski, Artur Maciej 
Żukowski 
 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami, klubami dziecięcymi 
oraz dziennymi opiekunami. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
 
Członek Komisji Danuta Karniewicz zapytała, czy to oznacza, że Szkoła Podstawowa Nr 2 nie 
będzie miała oddziałów przedszkolnych, czy coś się zmniejszy, czy to będzie bez zmian?  
 
Burmistrz Miasta Jarosław Borowski wyjaśnił, że siec przedszkoli będzie w następnym 
punkcie. Jeśli chodzi o Szkołę Podstawową Nr 2 to nic się nie zmienia, są tam 4 oddziały i tyle 
będzie funkcjonowało, ale to dotyczy następnego punktu.  
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodnicząca Komisji poddał pod głosowanie przyjęcie 
uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
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Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami, klubami dziecięcymi oraz 
dziennymi opiekunami.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Paweł Bierżyn, Włodzimierz Borowik, Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, Eugenia Kruk, 
Romuald Margański, Piotr Ostaszewski, Artur Maciej Żukowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Danuta Karniewicz, Iwona Kołos 
 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddziałów 
przedszkolnych w szkołach podstawowych w Bielsku Podlaskim. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodnicząca Komisji poddał pod głosowanie przyjęcie 
uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddziałów 
przedszkolnych w szkołach podstawowych w Bielsku Podlaskim..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Paweł Bierżyn, Włodzimierz Borowik, Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, Iwona Kołos, 
Eugenia Kruk, Romuald Margański, Piotr Ostaszewski, Artur Maciej Żukowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Danuta Karniewicz 
 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Bielsk Podlaski. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
Zapytała, czy radni mogliby zastanowić się nad kwotą, która będzie wynagrodzeniem Pana 
Burmistrza, skoro już jako radni sobie ustaliliśmy wynagrodzenia? Myśli, że dobrym gestem 
byłoby tak samo zachować się wobec Pana Burmistrza. Złożyła propozycję, aby Pan Burmistrz 
tak jak radni otrzymał maksymalne wynagrodzenie.   
 
Członek Komisji Krzysztof Grygoruk powiedział, że chciałby, aby została przedstawiona 
tabelka, z czego musimy zrezygnować przyznając takie wynagrodzenie, ile zabraknie na 
śmieci i czy ten budżet się wywróci, czy nie.  
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Członek Komisji Piotr Ostaszewski stwierdził, że też jest za tym żeby podwyższyć 
wynagrodzenie Panu Burmistrzowi do maksymalnej stawki, tylko chciałby uzyskać taka 
tabelę jak przy poprzedniej sesji. Poprosił o przygotowanie tabelki przedstawiającej skutki 
finansowe dla budżetu miasta, przy podwyżkach stawek wynagrodzenia Burmistrza Miasta 
Bielsk Podlaski do kwoty maksymalnej. Zwrócił się z prośbą o uwzględnienie także 
podwyższenia stawek dla Zastępcy Burmistrza Miasta Bielsk Podlaski i pozostałych 
pracowników, których dotyczyć będzie podwyżka.  
 
Sekretarz Miasta Tamara Korycka powiedziała, że w projekcie wniosku jest prośba od 
Przewodniczącego Rady Miasta żeby zaproponować kwotę i jak Przewodnicząca podała 
wniosek, to można byłoby nad nim głosować.  
  
Członek Komisji Iwona Kołos odniosła się do słów Pani Przewodniczącej, że radni ustali obie 
maksymalna dietę. Zaznaczył, że nie jest to najwyższa dieta, ponieważ np. Sokółka ma dużo 
wyższe diety. Podkreśliła, że w Bielsku Podlaskim nie zostały zmienione procenty,  było tylko 
ustosunkowanie się do jednego wskaźnika, na pewno nie została wzięta najwyższa dieta.    
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk wyjaśniła, że mówiąc najwyższa dieta miała na 
uwadze najwyższa z propozycji, które były, nie mówiła, że w Polsce są większe czy mniejsze, 
nie ocenia tego.  
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie wniosek o ustalenie wynagrodzenia 
Burmistrza Miasta na kwotę 18044 zł. 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
ustalenia wynagrodzenie Burmistrza Miasta na kwotę 18044 zł..  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 3, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (3) 
Włodzimierz Borowik, Eugenia Kruk, Romuald Margański 
PRZECIW (1) 
Danuta Karniewicz 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 
Paweł Bierżyn, Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, Iwona Kołos, Piotr Ostaszewski, Artur 
Maciej Żukowski 
 
Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji Przewodnicząca Komisji poddał pod głosowanie 
przyjęcie uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Bielsk Podlaski z 
uwzględnieniem przyjętego wniosku.  
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Wyniki głosowania: 
ZA: 3, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (3) 
Włodzimierz Borowik, Eugenia Kruk, Romuald Margański 
PRZECIW (1) 
Danuta Karniewicz 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 
Paweł Bierżyn, Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, Iwona Kołos, Piotr Ostaszewski, Artur 
Maciej Żukowski 
 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia jednostkowej stawki dotacji 
przedmiotowej na 2021 rok dla samorządowego zakładu budżetowego Pływalnia Miejska 
„Wodnik”. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodnicząca Komisji poddał pod głosowanie przyjęcie 
uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia jednostkowej stawki dotacji 
przedmiotowej na 2021 rok dla samorządowego zakładu budżetowego Pływalnia Miejska 
„Wodnik”.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Paweł Bierżyn, Włodzimierz Borowik, Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, Danuta 
Karniewicz, Iwona Kołos, Eugenia Kruk, Romuald Margański, Piotr Ostaszewski, Artur Maciej 
Żukowski 
 
Podjęcie uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 
komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodnicząca Komisji poddał pod głosowanie przyjęcie 
uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 
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komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi..  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 5, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Włodzimierz Borowik, Danuta Karniewicz, Eugenia Kruk, Romuald Margański, Artur Maciej 
Żukowski 
PRZECIW (1) 
Piotr Ostaszewski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Paweł Bierżyn, Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, Iwona Kołos 
 
Podjęcie uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 
komunalnymi w 2022 roku z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodnicząca Komisji poddał pod głosowanie przyjęcie 
uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 
komunalnymi w 2022 roku z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 4, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Włodzimierz Borowik, Danuta Karniewicz, Eugenia Kruk, Romuald Margański 
PRZECIW (1) 
Piotr Ostaszewski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 
Paweł Bierżyn, Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, Iwona Kołos, Artur Maciej Żukowski 
 
Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta na 2021 r. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
 
Skarbnik Miasta Anna Szkoda pokrótce omówiła proponowane zmiany w budżecie miasta i 
Wieloletniej Prognozie Finansowej.  
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Członek Komisji Iwona Kołos zapytała, na co można przeznaczyć wolne środki – 5.000.000 
zł? czy my możemy te środki przeznaczyć, tylko na inwestycje, czy są jakieś ograniczenia? Czy 
jest jakiś limit wolnych środków, czy są jakieś wskaźniki? Powiedziała, że idzie w kierunku 
podwyższenia płac pracownikom. Pan Burmistrz mówił ostatnio  o oszczędności wynikającej 
z dotacji celowej dla żłobków, zaoszczędzimy kilkaset tysięcy  - czy Pani Skarbnik może to 
potwierdzić?  Czy możemy te środki wydać np. na podwyższenie plac? 
 
Skarbnik Miasta Anna Szkoda wyjaśniła, że są to środki na rachunku bieżącym miasta, które 
pozostają z rozliczenia zaciągniętych kredytów, pożyczek z lat ubiegłych. Czyli jeżeli jest 
planowany deficyt tak jak teraz 14.719.707 zł i na pokrycie tego deficytu wyemitujemy 
6.000.000 obligacji, ale okaże się, że ten deficyt będzie niższy, czyli tak jakby z każdego roku  
dotychczas pozostają wolne środki na rachunku bieżącym, są to środki  z rozliczeń 
dodatkowego finansowania zewnętrznego i one na rachunku pozostają historycznie we 
wszystkich latach od kiedy zaciągamy zobowiązania. Te środki mogą stanowić pokrycie 
deficytu miasta, ale z zastrzeżeniem, że wydatki bieżące powinny być finansowanie 
dochodami bieżącymi. W tej chwili nastąpiła zmiana ustawy i dopuszczane jest w jednym 
roku historycznie utrzymanie deficytu tego operacyjnego, czyli na przewyższenie wydatków 
nad dochodami, ale jest to sytuacja bardzo niebezpieczne ponieważ, wydatki na 
wynagrodzenia, nie są wydatkami incydentalnymi, one pociągają skutki na każdy następny 
rok funkcjonowania miasta. Gdyby nam się zdarzył jakiś pojedynczy wydatek incydentalny w 
roku, to wtedy gdybyśmy doprowadzili do ujemnego wyniku operacyjnego, to bylibyśmy 
pewni, że w następnym roku budżetowym ten deficyt już nie wystąpi. Natomiast w 
przypadku wynagrodzeń, kiedy dokonamy podwyżki wynagrodzeń w roku 2022, to to 
pociąga za sobą skutek na kolejne lata. Zakładamy, że jeżeli nie mamy odpowiedniego 
wzrostu tych dochodów bieżących, to musimy liczyć się z tym, że te ujemne wyniki będą 
również w latach następnych. Kiedy byśmy mieli ujemny wynik finansowy, to wtedy  w 
którymś roku również może dojść do niezachowania odpowiednich wskaźników. W 
Wieloletniej Prognozie Finansowej jest zawsze taka pozycja 84 i 84.1 – tam wszystkie słowa 
to „tak, tak, tak”, gdyby tam się pojawiło „nie”, to jest to informacja, że radni takiej uchwały 
nie mogą podjąć, a dla skarbnika jest to informacja, ze radnym nie można takiego projektu 
przedstawić. Te wskaźniki muszą być zachowane. Wolne środki istnieją, ale one nie mogą 
praktycznie finansować deficytu operacyjnego, a wydatki na wynagrodzenia są wydatkami 
bieżącymi i jeżeli nie zwiększymy dochodów bieżących, bądź nie zmniejszymy innych 
wydatków bieżących, to nie mamy możliwości na zaplanowanie tego wzrostu wynagrodzeń.  
 
Zastępca Burmistrza Miasta Bożena Zwolińska powiedziała, że przez okres 2-3 lat wydatki są 
ciągle zmniejszane, a chodzi również o zwiększenie dochodów i o tym starała się mówić np. 
przy okazji tematu gospodarki odpadami – to tez jest dochód. Subwencja też jest dochodem, 
ale jest w pewien sposób niezależna od nas. 
 
Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji Przewodnicząca Komisji poddał pod głosowanie 
przyjęcie uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta na 2021 r..  
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Wyniki głosowania: 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Paweł Bierżyn, Włodzimierz Borowik, Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, Iwona Kołos, 
Eugenia Kruk, Romuald Margański, Piotr Ostaszewski, Artur Maciej Żukowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Danuta Karniewicz 
 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Miasta Bielsk Podlaski na lata 2021-2034 wraz z prognozą kwoty długu i spłat 
zobowiązań na lata 2021-2034. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodnicząca Komisji poddał pod głosowanie przyjęcie 
uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Miasta Bielsk Podlaski na lata 2021-2034 wraz z prognozą kwoty długu i spłat 
zobowiązań na lata 2021-2034..  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Paweł Bierżyn, Włodzimierz Borowik, Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, Iwona Kołos, 
Eugenia Kruk, Romuald Margański, Piotr Ostaszewski, Artur Maciej Żukowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Danuta Karniewicz 
 
Podjęcie uchwały w sprawie wydatków budżetu miasta niewygasających z upływem roku 
budżetowego 2021. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodnicząca Komisji poddał pod głosowanie przyjęcie 
uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydatków budżetu miasta niewygasających z upływem roku 
budżetowego 2021.  
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Wyniki głosowania: 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Paweł Bierżyn, Włodzimierz Borowik, Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, Danuta 
Karniewicz, Iwona Kołos, Eugenia Kruk, Romuald Margański, Piotr Ostaszewski, Artur Maciej 
Żukowski 
 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Bielsk 
Podlaski na lata 2022-2034 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022-
2034. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodnicząca Komisji poddał pod głosowanie przyjęcie 
uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Bielsk 
Podlaski na lata 2022-2034 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022-
2034..  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Paweł Bierżyn, Włodzimierz Borowik, Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, Eugenia Kruk, 
Romuald Margański, Artur Maciej Żukowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Danuta Karniewicz, Iwona Kołos, Piotr Ostaszewski 
 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta Bielsk Podlaski na rok 2022. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
 
Członek Komisji Iwona Kołos zapytała, gdzie zginęła fontanna, nie widzi tej kwoty, a miała 
być ona zabezpieczona. Ten budżet jest taki jaki jest, z pustego i Salomon nie naleje, ale 
pewne rzeczy są dziwne. Powiedziała, że dajemy 30.000 zł  na opracowanie Strategii Rozwoju 
Powiatu Bielskiego, a czy powiat dokładał się do Strategii Rozwoju Miasta Bielsk Podlaski?  
Jest to budżet maksymalnie oszczędny, na Dni Bielska Podlaskiego jest 5.000 zł , sprzątanie 
miasta to 59% tego, co było przewidywanego wykonania w 2021 r. Powiedziała, że mamy 
nowe ulic, parki itp. Zaznaczyła, że ma nadzieje, że zmniejszenie na kwestie finansowe 
wynika z tego, że mamy nowe ledowe lampy, a nie dlatego, że będziemy oszczędzać. 
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Zapytała, co zyskujemy z tego, ze jesteśmy członkiem Związkiem Gmin Regionu Puszczy 
Białowieskiej – jakie działania, jakie projekty, jakie zyski mieliśmy? Zapytała też ile osób 
bezdomnych przebywa w tej chwili w schronisku, bo dokładamy prawie 14.000 zł.  
Zaznaczyła też, że zaskakują ją bardzo wysokie opłaty na pocztę i na monitoring. Wydawanie 
63.000 zł na adaptację pomieszczeń budynku przy ul. Kopernika 3 do celów obsługi Rady 
Miasta, to jest niebiotyczne i będzie prosiła wszystkich radnych żeby te pieniądze zabrać, 
ponieważ nie jest potrzebny większy komfort niż mamy. 63.000 zł to duże pieniądze, a np. od 
kilku lat prosi Pana Burmistrza żeby poprawił chodniki na ul. Kolejowej i jest za tym, żeby te 
środki 63.000 zł przesunąć na chodniki. Szkoda Dni Bielska Podlaskiego, bo dookoła się dużo 
dzieje, w marketach tłumy, a u nas jakoś wszystko zanika. Mieliśmy zwyczaj, że wspólnie 
składaliśmy kwiaty, ale nawet nie było wspomniane żeby razem złożyć te kwiaty w tych 
maseczkach…, już nic nie ma. Nie ma nawet wspólnego podzielenia się opłatkiem, takich 
prostych rzeczy, które powodują że wspólnie chce nam się pracować i działać.  
 
Członek Komisji Piotr Ostaszewski poprał słowa Radnej Iwony Kołos jeśli chodzi o te 63.000 
zł. Mamy nowy Bielski Dom Kultury w którym moglibyśmy przeprowadzać sesję rady miasta 
jak i komisje i zakupienie tam internetu nie będzie kosztowało 63.000 zł.  Podkreślił, że 
bardziej skłaniałby się do tego, aby budynek przy ul. Kopernika 3 wystawić do przetargu do 
sprzedaży, mielibyśmy dodatkowe pieniądze i nie utrzymywalibyśmy niewykorzystanego 
budynku.  Zapytał, jaka jest kwota na obsługę prawną, ponieważ tego nie zauważył w 
budżecie.  
 
Zastepca Burmistrza Miasta Bożena Zwolińska powiedziała, że była mowa o kwocie 30.000 
zł na strategie lokalną powiatu bielskiego, taki dokument strategiczny jest niezbędny przy 
ubieganiu się o środki zewnętrzne. W nowej perspektywie jest nacisk na to, żeby wspólnie 
występować o środki, wspólnie realizować politykę taką strategiczną dotyczącą gmin 
znajdujących się w tym wypadku w powiecie bielskim. Uważa, że jeżeli nie mamy własnych 
pieniędzy na rozwój miasta, na realizację pewnych zadań, to muszą być podejmowane 
dokumenty strategiczne. Radnym był przestawiany dokument w postaci strategii rozwoju 
miasta, który jest niezbędny dla innych programów, które są opracowywane. Teraz na 
komisji, w porządku obrad był p[program ochrony środowiska i te wszystkie programy 
opierają się na strategicznym dokumencie jakim jest strategia rozwoju miasta. Nasza stara 
strategia skończyła swój żywot, ona jest matką dla wszystkich innych dokumentów. Miasto 
chcąc ubiegać się o środki zewnętrzne musi mieć strategie rozwoju miasta i wszystkie inne 
programy, które są niezbędne. Pieniądze na dokumenty tego rodzaju powinny się znaleźć w 
budżecie. Prawdą jest, że są obcinane na wydatki bieżące, ale jeżeli myślimy strategicznie, to 
radni jako osoby decydujące o wielu rzeczach, o wielu kwestiach powinni pamiętać, że 
działania powinny być dalekowzroczne.  
Jeżeli chodzi o te 63.000 zł, to uważa, że ten budynek powinien być przeznaczony między 
innymi na polepszenie warunków urzędników. Radni powinni zwrócić uwagę jak wygląda 
praca Starostwa Powiatowego, jaki jest komfort pracy. W naszym urzędzie to kolokwialnie 
mówiąc pracownik siedzi na pracowniku, nie ma gdzie trzymać dokumentacji i jest ciasno. 
Uważa, że ten budynek powinien być w części zagospodarowany na potrzeby urzędników i 
jeżeli jest potrzeba żeby były posiedzenia rady i komisji to jak najbardziej.  Jeżeli będą jeszcze 
jakieś wolne miejsca, to dla stowarzyszeń działających na rzecz osób niepełnosprawnych. 
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Odnosząc się do Związku Gmin Regionu Puszczy Białowieskiej to jest on potrzebny, bo jeżeli 
się jest w zespole to można się więcej dowiedzieć, więcej można zdziałać.  
 
Członek Komisji Iwona Kołos stwierdziła, że nareszcie ktoś powiedział, że nie chce wystawić 
tego budynku do sprzedaży (a powinien, bo mielibyśmy pieniądze), bo jest potrzeba Urzędu 
Miasta. Pani Burmistrz mówi o strategii rozwoju powiatu, a strategie rozwoju miasta 
odrzuciliśmy, bo zarzuciliśmy tam dużo bubli. Osoba, która tam się wypowiadała w wielu 
kwestiach była niekompetentna, nie wiedziała co ma powiedzieć, a teraz się mówi, ze 
tworzymy strategie rozwoju powiatu, bo radni odrzucili strategie rozwoju miasta. Ta 
strategia została odrzucona, bo było tam mnóstwo rzeczy, które nie powinny się tam znaleźć. 
A dlaczego, ta strategia rozwoju miast nie została poprawiona? Teraz dajemy 30.000 na 
strategie rozwoju powiatu, której pewnie nie będziemy zatwierdzać.  Powiedziała, że popiera 
Radnego Piotra, aby ten budynek wystawić do sprzedaży i z tego tytułu uzyskać środki, które 
pomogą finansowano naszemu miastu. Pani Burmistrz podaje przykład powiatu, a tam w 
jednym budynku mieści się i gmina i powiat, a u nas budynek został rozszerzony o jedno 
piętro, powierzchnia jest zwiększona, mieszkańców nie przybyło, a Pani Burmistrz chce 
kolejny budynek oddać dla urzędników zamiast zyskać z tego tytułu pieniądze. A za moment 
ktoś powie, że nie ma pieniędzy na podwyżki dla urzędników, a 500 zł netto to jest taka 
kwota minimalna dla urzędnika.  
 
Członek Komisji Piotr Ostaszewski stwierdził, że Pani Burmistrz wskazała, że Bielsku Dom 
Kultury jest instytucją kulturową, więc nie wie dlaczego Pani Burmistrz nie chce tam 
przeprowadzać sesji rady miasta. Podkreślił, że w poprzedniej kadencji sesje były tylko w 
Bielskim Domu Kultury, wszystko było ok, a jak wyremontowaliśmy budynek, to pomimo sali 
konferencyjnej i powiększenia sali widowiskowej to nie możemy tam przeprowadzać sesji. 
Teraz daje się 63.000 zł jak się okazuje nie na potrzeby rady miasta, a urzędu miasta żeby 
wygodniej się pracowało. Zaznaczył, że wolałby te 63.000 zł przekazać na podwyżki dla 
pracowników niż ładować pieniądze w stary budynek. Przy dzisiejszych stawkach robocizny i 
materiałów budowalnych, za 63.000 zł za dużego remontu się nie zrobi. Zapytał, czy podjęto 
jakiekolwiek próby przeniesienia sesji rady miasta do Bielskiego Domu Kultury i jeśli nie to 
dlaczego? 
 
Zastępca Burmistrza Miasta Bożena Zwolińska powiedziała, że podejrzewa, że na najbliższej 
sesji będzie jeszcze raz przedstawiany projekt strategii rozwoju miasta. Radna mówi, ze tam 
było wiele błędów, ale każdy ocenia wg siebie. Zostało tam dopisanych wiele rzeczy, które 
nie powinny były tam się znaleźć, takie rzeczy powinny się znaleźć w diagnozie i diagnoza 
była też opracowana i zamieszczona na stronie miasta, ale do tego tematu wrócimy, aby taki 
dokument uchwalić. Strategia jest dokumentem bardzo ogólnym, programy są bardziej 
szczegółowe, ale tym dokumentem podstawowym jest właśnie strategia rozwoju miasta i 
miasto musi mieć taki dokument żeby można było dalej aplikować o środki zewnętrzne. 
Jeżeli chodzi o budynek, to Starostwo Powiatowe nie mieści się w jednym budynku, 
ponieważ ostatnio służby Pana Starosty zostały przeniesione do zespołu szkół 
ekonomicznych, a tu w budynku obok panie pracują w komfortowych warunkach, po 1-2 
osoby i chciałaby żeby takie warunki były stworzone w Urzędzie Miasta, a nie po 4 osoby jak 
np. w Izp, czy w gospodarce odpadami. Sama sprzedaż budynku to byłby dochód majątkowy i 
to zabezpieczy jakąś tam cześć, ale wynagrodzenie ma charakter ciągły i jak udziela się 
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podwyżkę pracownikom, to skutki tej podwyżki występują już w każdym kolejnym okresie. 
Zaznaczyła, że podwyżki na pewno są niezbędne, ale to nie tędy droga.  Zwiększenie 
wynagrodzenia pracownikom mogłyby sfinansować dochody takie jak podarki, opłaty, 
ponieważ te 63.000 zł tematu nie załatwi.  
 
Członek Komisji Iwona Kołos powiedziała, że ma nadzieje, że Pani Burmistrz przeanalizowała 
jak wzrosną koszty funkcjonowania urzędu w dwóch budynkach np. ogrzewanie. W tym 
momencie priorytetem powinny być podwyżki, a nie zwiększanie kosztów utrzymania 
kolejnego budynku.   
 
Członek Komisji Danuta Karniewicz powiedziała, że z różnych stron dochodzą różne 
informacje. Pan Burmistrz mówił, że ten budynek może sąd kupi, później było że to ma być 
dla organizacji pozarządowych, dla seniorów, a Pani Burmistrz mówi, że to ma być dla 
pracowników, czyli praktycznie nie wiemy co to będzie. Każdy ma swoją wizję i każdy ją 
przedstawia, a kto mówi prawdę to nie wie.   
 
Zastępca Burmistrza Miasta Bożena Zwolińska stwierdzała, że informacje są przekazywane, 
żeby Państwo radni mieli wiedzę jakie są oczekiwania, oczekiwania pracowników są co do 
warunków pracy i oczywiście do wynagrodzeń. 2.700.000 zł  - to są skutki niepodwyższenia 
opłaty za śmieci. 
 
Burmistrz Miasta Jarosław Borowski odniósł się do tematów poruszanych i fontanna kilka 
lat temu została wybrana przez mieszkańców Bielska Podlaskiego w budżecie obywatelskim 
za kwotę 250.000 zł, wykonaliśmy dokumentację projektową, następnie ogłaszane były 
wielokrotnie przetargi, z których wychodziło, że do tego przedsięwzięcia zabezpieczone 
pieniądze nie wystarczają, ostatni przetarg był na 420.000 zł i nie zdecydował się 
wprowadzać do budżetu fontanny, na którą kiedyś zostało 220.000 zł , bo nie wierzy że jeżeli 
w tamtym roku było ponad 400.000 zł, to teraz za 200.000 zł ktoś tą fontannę zrobi.  Jeśli 
chodzi o dokument strategiczny, to konieczność przygotowania tej strategii dla gmin powiatu 
bielskiego wynika między innymi z tego, że wszystkie gminy z trzech powiatów – bielskiego, 
hajnowskiego i siemiatyckiego przystąpiły do tzw. partnerstwa południowego, nad którym 
piecze trzyma Urząd Marszałkowski. Żeby samorządy mogły aplikować o środki zewnętrzne 
to w każdym powiecie musi być zrobiona taka strategia ponadlokalna i siłą rzeczy to właśnie 
gminy tworzą dokumenty strategiczne. W naszym powiecie największym ośrodkiem jest 
miasto Bielsk Podlaski i jesteśmy liderem, jeśli chodzi o przygotowanie strategii w swoim 
powiecie. Chcemy to zacząć w przyszłym roku, bo na razie nie mamy na to zabezpieczonych 
pieniędzy. Zwrócił uwagę, że ta strategia występuje w budżecie w dwóch pozycjach i po 
stronie wydatkowej i po stronie dochodowej, ponieważ chcemy żeby do tej strategii dołożyły 
się wszystkie samorządy, które są na terenie powiatu. Tak samo jest w powiecie hajnowskim.  
Padło też pytanie, jaką korzystać ma miasto Bielsk Podlaski z członkowska w Związku Gmin 
Regionu Puszczy Białowieskiej - korzyść jest przeolbrzymia, ponieważ od 2015 roku 
tworzymy wspólnie grupę zakupową energii elektrycznej. Ceny, które uzyskujemy są dużo 
korzystniejsze aniżeli cen dla pojedynczej gminy. Miasto Bielsk Podlaski jest największymi 
biorcą tej energii i jest to dla nas najbardziej korzystne. Jeśli chodzi o budynek przy ul. 
Kopernika 3 to nie jest tak, że ten budynek ma już na 100% przeznaczenie, na ten moment 
wszystkie scenariusze są otwarte, jakiś czas temu było zainteresowanie ze strony sądu na 



16 

 

 
Protokół Nr 34/21 z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Rodziny, 
Zdrowia, Promocji Miasta i Współpracy ze społecznościami Lokalnymi Rady Miasta Bielsk 
Podlaski z dnia 20 grudnia 2021 r. 

nabycie tego budynku, ale wszelkie decyzje inwestycyjne zostały wstrzymane.  Na 
poprzedniej komisji padło pytanie co składa się na te 63.000  zł i będzie informacja. Dodał 
też, że gdyby pojawił się ktoś kto zechce kupić ten budynek to nie będzie miał żadnych 
skrupułów żeby przedstawiać radzie miasta projekt uchwały na sprzedaż tego budynku.  
 
Członek Komisji Iwona Kołos podziękowała, za wszystkie wyjaśnienia. Uważa, że można 
podjąć próbę wystawienia tego budynku do sprzedaży.  
  
Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji Przewodnicząca Komisji poddał pod głosowanie 
przyjęcie uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta Bielsk Podlaski na rok 2022..  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 3, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (3) 
Włodzimierz Borowik, Eugenia Kruk, Romuald Margański 
PRZECIW (6) 
Paweł Bierżyn, Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, Iwona Kołos, Piotr Ostaszewski, Artur 
Maciej Żukowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Danuta Karniewicz 
 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Burmistrza Miasta Bielsk 
Podlaski (z dnia 4 listopada 2021 r.). 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodnicząca Komisji poddał pod głosowanie przyjęcie 
uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Burmistrza Miasta Bielsk 
Podlaski (z dnia 4 listopada 2021r.). 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Paweł Bierżyn, Włodzimierz Borowik, Eugenia Kruk, Romuald Margański 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 
Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, Danuta Karniewicz, Iwona Kołos, Piotr Ostaszewski, 
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Artur Maciej Żukowski 
 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Burmistrza Miasta Bielsk 
Podlaski (z dnia 2 października 2021 r.). 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
 
Członek Komisji Iwona Kołos zapytała, dlaczego powielamy ten sam punkt, który był miesiąc 
temu?  
 
Sekretarz Miasta Tamara Korycka wyjaśniła, że jest to ta sama skarga, ale na listopadowej 
sesji rada nie podjęła uchwały w sprawie skargi i w związku z tym Przewodniczący Rady 
mając na uwadze, że zmienił się skład Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  zwrócił się do 
komisji w obecnym składzie o ponowne przedstawienie stanowiska, co do projektu uchwały 
przyjętego przez poprzedni skład komisji. W przypadku gdy projekt uchwały w sprawie 
rozpatrzenia skargi nie został przyjęty, nie została  podjęta uchowała, to rada nie tylko nie 
traci swoich kompetencji ale nawet jest zobowiązana do załatwienia sprawy i może być 
przeprowadzane kolejne glosowanie nad tym samym projektem.  
 
Członek Komisji Krzysztof Grodzki powiedział, że należy szanować decyzje radnych i jeżeli 
głosowanie było negatywne to to powinno być tak konstruowane, żeby sprawa była 
negatywnie załatwiona, a nie będzie do skutku głosowanie, jak ktoś podjął decyzje to przez 
miesiąc czasu raczej zdania nie zmieni.  
 
Członek Komisji Iwona Kołos uważa, że jest to dziwna sytuacja.  
 
Sekretarz Miasta Tamara Korycka wyjaśniała, że skoro Komisja Skarg, Wniosków i Petycji, 
która ma za zadanie rozpatrzenie skargi nie zmienia swojego zdania i pozostaje przy takim 
samym projekcie uchwały i takim uzasadnieniu do tej skargi to Przewodniczący przedstawia 
dalej zdanie komisji takie, jaka było poprzednio. Nie można zmusić rady do podjęcia uchwały, 
ale sprawa powinna być poddawana pod głosowanie, ponieważ sprawa nie została 
rozpatrzona.  
 
Członek Komisji Krzysztof Grodzki uważa, że rada może podjąć inną decyzję, niż 
zaproponowała komisja, wiec dlaczego nie można dać opcji do wyboru.  Zróbmy opcje 
wyboru i nie będzie trzeba procedować tematu miesiąc w miesiąc tylko decyzja zostanie 
podjęta.  
 
Członek Komisji Danuta Karniewicz zapytała, czy jeżeli skarga zostanie odrzucona i uznamy, 
że skarga jest zasadna, to czy temat powróci za miesiąc?  
 
Sekretarz Miasta Tamara Korycka wyjaśniła, że nigdy nie było tak żeby uchwała w sprawie 
skargi była do wyboru, bo jeżeli komisja bada argumenty to, może uznać, że skarga w części 
jest zasadna, a w części nie. Nie było nigdy opcji żeby uchwała w sprawie skargi mogła być 
albo taka, albo taka. Zasugerowała żeby ze zrozumieniem wczytać się w uzasadnienie, to 
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może wyjaśnić.  Odpowiadając Pani Karniewicz rady nie można zmusić do podjęcia uchwały i 
nigdzie nie ma wskazanego, że projekt nie może być poddawany kolejny raz pod głosowanie.  
 
Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji Przewodnicząca Komisji poddał pod głosowanie 
przyjęcie uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Burmistrza Miasta Bielsk 
Podlaski (z dnia 2 października 2021 r.)..  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 3, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (3) 
Włodzimierz Borowik, Eugenia Kruk, Romuald Margański 
PRZECIW (6) 
Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, Danuta Karniewicz, Iwona Kołos, Piotr Ostaszewski, 
Artur Maciej Żukowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Paweł Bierżyn 
 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Miasta Bielsk Podlaski  
na 2022 r. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodnicząca Komisji poddał pod głosowanie przyjęcie 
uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Miasta Bielsk Podlaski na 2022 r..  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Włodzimierz Borowik, Danuta Karniewicz, Eugenia Kruk, Romuald Margański 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 
Paweł Bierżyn, Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, Iwona Kołos, Piotr Ostaszewski, Artur 
Maciej Żukowski 
 
Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Bielsk Podlaski. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
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Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodnicząca Komisji poddał pod głosowanie przyjęcie 
uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Bielsk Podlaski..  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 2, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (2) 
Włodzimierz Borowik, Eugenia Kruk 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (8) 
Paweł Bierżyn, Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, Danuta Karniewicz, Iwona Kołos, 
Romuald Margański, Piotr Ostaszewski, Artur Maciej Żukowski 
 
Dotyczy punktu nr 5 

Opracowanie planu pracy Komisji na 2022 r. 

Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie. Zgłosiła 
wiosek o wprowadzenia w miesiącu lipcu posiedzenia wyjściowego do Szkoły Podstawowej 
Nr 5 w celu rozpoznania sytuacji związanej z powstaniem oddziałów przedszkolnych (stan 
przygotowań, ocena zainteresowania rodziców). 
 
Członek Komisji Krzysztof Grodzki stwierdził, że być może w planie pracy rady trzeba 
uporządkować temat sesji w lipcu, żeby było to uporządkowane, żeby nie było sesji 
nadzwyczajnej, a z góry ustalony termin.   

Sekretarz Miasta Tamara Korycka poinformowała, że Rada Miasta Bielsk Podlaski 
zwyczajowo obraduje raz w miesiącu, ale ustawa precyzuje, że rada obraduje na sesjach w 
miarę potrzeb, nie rzadziej niż raz na kwartał. Uważa, że teraz komisja na siłę proponuje 
wrzucić temat w lipcu, a jest to czas urlopowy i pracownicy też chcą mieć urlop, nie ma co na 
siłę wrzucać tematów, które mogą być rozpatrzone w innych miesiącach.  

 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk poddała pod głosowanie wniosek: 
wprowadzenia w miesiącu lipcu posiedzenia wyjściowego do Szkoły Podstawowej Nr 5 w 
celu rozpoznania sytuacji związanej z powstaniem oddziałów przedszkolnych (stan 
przygotowań, ocena zainteresowania rodziców).  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 7, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
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ZA (7) 
Paweł Bierżyn, Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, Danuta Karniewicz, Iwona Kołos, 
Eugenia Kruk, Artur Maciej Żukowski 
PRZECIW (2) 
Włodzimierz Borowik, Romuald Margański 
NIEOBECNI (1) 
Piotr Ostaszewski 

Wobec braku chętnych do dyskusji poddał pod głosowanie zaproponowany plan pracy (plan 
pracy stanowi załącznik nr 2 do papierowej wersji protokołu).  
 
Głosowano w sprawie: 
Opracowanie planu pracy Komisji na 2022 r..  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Paweł Bierżyn, Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, Danuta Karniewicz, Iwona Kołos, 
Eugenia Kruk, Artur Maciej Żukowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Włodzimierz Borowik, Romuald Margański 
NIEOBECNI (1) 
Piotr Ostaszewski 
 
Dotyczy punktu nr 6 

Dyskusja, wolne wnioski, sprawy różne. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Członek Komisji Krzysztof Grygoruk powiedział, że został anulowany przetarg na wykonanie 
projektu z budżetu obywatelskiego, poprosił o wyjaśnienia w tej sprawie, jak to dalej ma 
wyglądać? Powiedział, że z tego co się orientuje nie powstał aneks do umowy, o który prosiła 
firma.  
 
Burmistrz Miasta Jarosław Borowski stwierdził, że ubolewa, że wykonawca nie podpisał 
umowy. Prawo o zamówieniach publicznych mówi, że w trakcie nie można zmienić umowy, 
nie jest to w porządku do innych oferentów. Zasada jest prosta, podpisuje się umowę taką 
jaka była w warunkach specyfikacji i była załącznikiem do postepowania przetargowego, a 
następnie podpisuje się aneksy.  

Członek Komisji Iwona Kołos zapytała, czy Pan Burmistrz ma jakaś wiedzę nt. ul. Reja, tam 
się dziwnie wydłuża ta inwestygacja.  
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Burmistrz Miasta Jarosław Borowski poinformował, że rozmawiał z mieszkańcami w 
ubiegłym tygodniu i po tych rozmowach poprosił wykonawcę, aby jeszcze raz pochylił się nad 
tematem. Dodał, ze w dniu jutrzejszym tam podjedzie. Jedyna informacja, która dotarła od 
wykonawcy, to pracownicy są na zwolnieniach covidowych.  

Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk w związku ze zbliżającymi się Świętami Bożego 
Narodzenia złożyła życzenia świąteczne i podziękowała zebranym za udział w posiedzeniu, 
następnie zamknął obrady. 

Na powyższym protokół zakończono.  
 
Protokołowała:  
Magdalena Germaniuk 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu  
i Rekreacji oraz Rodziny, Zdrowia, Promocji Miasta  

i Współpracy ze Społecznościami Lokalnymi  
 

Eugenia Kruk 
 
 


